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PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXVII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXVII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 10 maja 2021 r.  

w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams 

Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.  

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji XXVII w trybie zdalnym otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i 

Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie obecności odbyło się przez wyczytywanie przez 

prowadzącego sesję z alfabetycznej listy radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak 

potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.  

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.10 do godz. 22.35 

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie. 

Po otwarciu sesji prowadzący obrady poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI 

Bronowice w Krakowie  utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje 

możliwość ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz w inny sposób  tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom 

trzecim.  

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji  

o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub 

wypowiadanie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności 

oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych 

osobowych. 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkty 3  

i 6 porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć one będą druków projektów uchwał 

po autopoprawce projektodawcy (druk 240A i 242A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś 

propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem Przewodniczący poinformował, że 

wpłynęły do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad (w trybie sprawy 

nagłej). Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku obrad: 

 

1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dla wniosku o 

realizację przyłącza kanalizacyjnego na działce nr. 231/3, obr. 40 Krowodrza w Krakowie, druk 

nr 243. 



Głos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok, p. Stefan Suliński, p. Łukasz Quirini-

Popławski. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – przeciw 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – przeciw 

4. Tomasz Fabiańczyk – przeciw 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – przeciw 

6. Adam Goch – przeciw 

7. Waldemar Janusz – za  

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – przeciw 

10. Łukasz Krajewski – przeciw 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – przeciw 

15. Łukasz Quirini-Popławski – przeciw 

16. Marcin Rzeszowski – przeciw 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – przeciw 

21. Turek Małgorzata – wstrzymała się 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

243: 

za – 9 

przeciw – 11 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 0 

Wniosek o wprowadzenie punktu do porządku obrad został odrzucony. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zbycia działki nr 

212/1 obr. 1 Krowodrza w rejonie ul. Nad Zalewem Krakowie, druk nr 244. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 



4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za  

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

244: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7. 

 

Ostatnim 8 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Opinia w sprawie projektu budowy ciągu pieszego w okolicy skrzyżowania ul. Zarzecze i 

Przybyszewskiego w Krakowie, druk nr 239, 

3. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2021, druk nr 240A, 

4. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2021, druk nr 241, 

5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI Bronowice w roku 

2020, druk nr 238, 

6. Wstępne rozdysponowanie środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2022, druk nr 242A, 

7. Opinia w sprawie zbycia działki nr 212/1 obr. 1 Krowodrza w rejonie ul. Nad Zalewem 

Krakowie, druk nr 244, 



8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 239) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu budowy ciągu 

pieszego w okolicy skrzyżowania ul. Zarzecze i Przybyszewskiego w Krakowie. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – wstrzymał się 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – wstrzymała się 

4. Tomasz Fabiańczyk – wstrzymał się 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – przeciw 

6. Adam Goch – wstrzymał się 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – wstrzymał się 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – wstrzymał się  

15. Łukasz Quirini-Popławski – wstrzymał się 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – wstrzymał się 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie projektu budowy ciągu pieszego  

w okolicy skrzyżowania ul. Zarzecze i Przybyszewskiego w Krakowie, druk nr 239: 

za – 12 

przeciw – 1 

wstrzymujących się – 8 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXVII/219/2021 
w sprawie projektu budowy ciągu pieszego w okolicy skrzyżowania ul. Zarzecze  

i Przybyszewskiego w Krakowie 

 

 



Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 240A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021, druk nr 240A: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXVII/220/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021 

 

 

 



Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 241) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021, druk nr 241: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXVII/221/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021 

 

 

 

 



Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 238) przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie przyjęcia 

rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI Bronowice w roku 2020. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Odstąpiono od czytania załączników. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Katarzyna Frankiewicz- Oprocha, p. Łukasz 

Quirini-Popławski, p. Marta Drużkowska, p. Stefan Suliński, p. Łukasz Krajewski, p. Adam 

Goch, p. Bogdan Smok, p. Małgorzata Turek, p. Wojciech Litwicki, p. Marcin Rzeszowski,  

p. Bartosz Smok, p. Janusz Sitarski. 

 

• P. Małgorzata Turek zgłosiła wniosek formalny o przerwanie dyskusji. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne wniosek formalny w sprawie  

j. w.: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – wstrzymał się 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wnioskiem formalnym o przerwanie dyskusji: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 0 

Wniosek formalny został przyjęty. Dyskusja została zakończona. 

P. Bogdan Smok podziękował za wszystkie uwagi radnym związane z pracą Zarządu. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – wstrzymała się 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – wstrzymał się  

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – wstrzymał się 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – wstrzymał się 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – wstrzymał się 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z 

działalności Zarządu Dzielnicy VI Bronowice w roku 2020, druk nr 238: 

za – 16 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 5 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXVII/222/2021 
w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice w roku 2020 

 

Głos zabrał p. Łukasz Quirini-Popławski proponując wspólną dyskusję poza sesją nad pracą 

Zarządu i Rady Dzielnicy. P. Bogdan Smok wyraził aprobatę dla propozycji. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 242A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na 

rok 2022. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Wojciech 

Litwicki. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna po autopoprawce. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 



Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna.  

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Waldemar Antosiewicz, p. Bogdan Smok,  

p. Małgorzata Turek, p. Janusz Sitarski, p. Marta Drużkowska. 

 

• Wniosek p. Adama Gocha o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

 

w punkcie: B) Budowa, modernizacja, prace remontowe ogródków jordanowskich, 

zieleńców i skwerów 

 

„Zagospodarowanie skweru w Parku Młynówka Królewska usytuowanego pomiędzy ul. 

Przybyszewskiego a ul. Wesele wg. opracowanego projektu  (WPF) – kontynuacja” 

 

Zmienia się treść zadania na: 

 

„Zagospodarowanie skweru w Parku Młynówka Królewska usytuowanego pomiędzy ul. 

Przybyszewskiego a ul. Wesele – zamknięcie budżetu wykonania planowanej inwestycji ze 

środków Dzielnicy  VI Bronowice do kwoty 300 000 zł” 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – przeciw 

12. Ryszard Kulczycki – przeciw 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za  

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – przeciw 

17. Janusz Sitarski – wstrzymał się 

18. Bartosz Smok – przeciw 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 



 

Podsumowując głosowanie nad poprawką do (druku nr 242A) projektu uchwały: 

za – 16 

przeciw – 4 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022, druk nr 242A: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXVII/223/2021 
w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 244) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie zbycia działki nr 

212/1 obr. 1 Krowodrza w rejonie ul. Nad Zalewem Krakowie. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Marcin Kotek.  

W dyskusji głos zabrał: p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zbycia działki nr 212/1 obr. 1 

Krowodrza w rejonie ul. Nad Zalewem Krakowie, druk nr 244: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXVII/224/2021 
w sprawie zbycia działki nr 212/1 obr. 1 Krowodrza w rejonie ul. Nad Zalewem 

Krakowie 

 

Ad. 8 

Głos zabrali:  

1. P. Adam Goch: 

• Zabrał głos w sprawie inwestycji budowlanej przy ul. Młodej Polski dziękując byłej 



radnej p. Margarecie Percič oraz obecnym radnym p. Małgorzacie Turek i p. Łukaszowi 

Krajewskiego za inicjatywę w tej sprawie. Poprosił, aby nie przypisywać sobie ich zasług. 

P. Bogdan Smok poinformował, że sprawa inwestycji przy ul. Młodej Polski była dużo 

wcześniej poruszana u Prezydenta Miasta Krakowa, a także w obecnej kadencji wraz  

z p. Wojciechem Litwickim były spotkania u włodarzy miasta. 

2. P. Małgorzata Turek: 

• Stwierdziła, że przeorganizowanie budynku przy ul. Młodej Polski na cele społeczne był 

pomysłem p. Margarety Percič, p. Małgorzaty Turek i p. Łukasza Krajewskiego przy 

wsparciu p. Aleksandra Miszalskiego (ówczesnego radnego miasta Krakowa).  

3. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• W nawiązaniu do trwającej dyskusji zapytał kiedy w Gazecie Bronowickiej ukaże się 

informacja o w/w osobach i ich inicjatywie. 

4. P. Stefan Suliński: 

• Potwierdził, że inicjatywa związana z inwestycją przy ul. Młodej Polski należała do  

p. Margarety Percič, p. Małgorzaty Turek i p. Łukasza Krajewskiego. 

• Zwrócił uwagę, że jawność organów publicznych jest zapisana w Konstytucji RP. 

5. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Zgłosił, że nie wszyscy radni są informowani o odbywających się delegacjach. Głos 

zabrali p. Wojciech Litwicki i p. Bogdan Smok wskazując m.in., że przyczyną w/w 

sytuacji są obostrzenia, co do ilości uczestników delegacji.  

6. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Zapytał jaki bieg nabrała sprawa dotycząca oceny polityki transportowej miasta. 

• Poinformował, że artykuł (o którym była mowa w trakcie dyskusji podczas procedowania 

projektu uchwały w punkcie 5 porządku obrad – druk nr 238) ukazał się w Gazecie 

Bronowickiej w kwietniu 2020 r. 

• Nawiązując do dyskusji w sprawie jawności posiedzeń Zarządu zwrócił uwagę, że nie 

wszystkie protokoły Zarządu są opublikowane. 

• Poruszył kwestię udziału radnych w posiedzeniach Zarządu w kadencji kiedy 

Przewodniczącym Rady był ś. p. Pan Bogusław Gruszka. 

7. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Poinformował, że na posiedzenie Komisji Rewizyjnej rozmawiano o funkcjonowaniu 

strony internetowej Dzielnicy VI i padła propozycja do rozeznania, aby osoba 

obsługująca stronę www prowadziła również profil na Facebooku. 

8. P. Bartosz Smok: 

• Poinformował, że koszt rynkowy prowadzenia social mediów to kwota ok. 2 500 zł.  

W dyskusji wzięli udział: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bartos Smok, p. Tomasz 

Fabiańczyk, p. Bogdan Smok. 

9. P. Bogdan Smok: 

• Odpowiadając p. Łukaszowi Quirini-Popławskiemu na pytanie w sprawie oceny polityki 

transportowej poinformował, że Zarząd poprosił radnych o indywidualne wypełnienie 

ankiety i zwrotne odesłanie do Dzielnicy do 05.05.2021 r. na podstawie czego Zarząd 

uśredni i przekaże ocenę do Urzędu Miasta Krakowa.  

• Poinformował, że kolejna sesja planowana jest w dniu 20.05.2021 r. 

• Poinformował także, że Dzielnica otrzyma z Urzędu Miasta maseczki ochronne dla 

mieszkańców. Poprosił o zgłaszanie się radnych zainteresowanych dystrybucją maseczek. 

Głos zabrał. p. Janusz Sitarski. 



10. P. Marta Drużkowska: 

• Zwróciła się z pytaniem w sprawie terminu zwołania posiedzenia Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXVII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                        Bogdan Smok  

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


